
  PROTOKOŁ  NR III/10 
z posiedzenia III zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 30 grudnia 2010 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10.10. 
W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołów z ostatnich dwóch zwyczajnych sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za listopad  2010 r. 
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauracyjne lub roboty budowlane         
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

2) poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia 
wysokości wynagrodzenia; 

3) uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXIX/206/2008 Rady Miejskiej w Wyszkowie             
z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju              
i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych; 

4) wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy nieruchomości gruntowych 
oznaczonych numerami 2601/3 i 2601/30, stanowiących własność Gminy 
Wyszków; 

5) udzielenia pozwolenia Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich 
zobowiązań finansowych na wydatki bieŜące; 

6) warunków i trybu wspierania rozwoju sportu przez Gminę Wyszków; 
7)    określenia rodzaju dochodów gromadzonych na wydzielonych rachunkach, ustalenia 

źródła, z którego dochody są gromadzone oraz ich przeznaczenie, wskazania 
jednostek budŜetowych, które gromadzą dochody oraz sposobu i trybu sporządzania 
planu finansowego dochodów i wydatków nimi finansowanych; 

8) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budŜetowego Zakładu 
Administracji Domów Mieszkalnych w Wyszkowie; 

9) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na 2010 r.; 
10) powołania Komisji Rewizyjnej; 
11) powołania komisji stałych Rady, ustalenia ich składów osobowych oraz przedmiotu 

działania; 
12) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 
13) zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Zamknięcie obrad. 
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Burmistrz – P. Nowosielski zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr XXIX/206/2008 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 27 listopada 
2008 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Rozwoju i Modernizacji Urządzeń 
Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych (pkt 8, podpunkt 3). 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 21, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiany                     
w porządku obrad zostały przyjęte. 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) został wybrany P. Władysław Dudzik. 
  
Ad. 4. 
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 1) zostali wybrani: 
1. P. Lucyna Sosnowska; 
2. P. Adam Szczerba; 
3. P. Kazimierz Turek. 
 
Ad. 5. 
Protokoły z ostatniej I i II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 2 grudnia 2010 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1) zostały przez radnych 
przyjęte. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za listopad i grudzień 2010 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 
Ad.7. 
P. Nowakowski – Sołtys Tulewa Górnego spytał czy od 1 stycznia 2011 r. będzie znów 
obowiązywała nazwa miejscowości Tulewo Górne? 
Sekretarz – P. Goździewska poinformowała, Ŝe został opracowany przez ministerstwo 
projekt rozporządzenia, w którym została uwzględniona uchwała Rady Miejskiej w sprawie 
nazwy miejscowości Tulewo Górne. Urząd czeka w tej chwili na oficjalne rozporządzenie 
podpisane przez Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
 
Ad. 8. 
1) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa                           
i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauracyjne lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków. Poinformował, Ŝe do Burmistrza Wyszkowa wpłynął wniosek 
Proboszcza Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Wniebowzięcia N.M.P w Kamieńczyku                
o udzielenie dotacji w wysokości 20.000 zł na wykonanie remontu pokrycia dachowego  
kościoła zlokalizowanego przy ul. Kard. Stefana Wyszyńskiego 6 w Kamieńczyku. Dodał, 
Ŝe dotacja moŜe być przyznana zgodnie z zasadami wynikającymi z uchwały Nr 
XXV/182/2008 Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 10 lipca 2008 r. w sprawie określenia 
zasad udzielania dotacji z budŜetu Gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków połoŜonych na terenie 
Gminy Wyszków, nie stanowiących jej własności. 
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P. Turek poinformował, Ŝe kościół został wybudowany na przełomie XIX i XX w.                     
w miejscu spalonego kościoła drewnianego. Posiada wartość historyczną i jest wpisany              
do rejestru zabytków.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr III//3/10 w sprawie przyznania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauracyjne lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków. 
 
2) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie poboru opłaty targowej                     
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. 
Poinformował, Ŝe pobór opłaty targowej w drodze inkasa prowadzony będzie na targowisku 
przy ul. Dworcowej w Wyszkowie. Na inkasenta wyznacza się Teresę Leszczyńską. 
Inkasentowi przysługuje wynagrodzenie z tytułu opłaty targowej w wysokości 25% od sumy 
zainkasowanych kwot. 
P. Dziubłowski uwaŜa, Ŝe w związku z likwidacją od 1 stycznia 2011 r. „Rubelplacu”                       
i przeniesieniem handlu na targowisko przy ul. Dworcowej, Gmina powinna obniŜyć czynsz 
dzierŜawny na nowe pawilony handlowe o 50% na okres 1 roku. UmoŜliwi to handlującym 
łatwiejsze zagospodarowanie się w nowym miejscu. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz uwaŜa, Ŝe zobowiązania wobec handlujących na 
„Rubelplacu” zostały spełnione. Przetarg na dzierŜawę pawilonów odbył się 27 grudnia  
2010 r. Wzięło w nim udział 35 kupców. Tylko jeden pawilon nie znalazł dzierŜawcy.                   
W najbliŜszym czasie zostanie ogłoszony nowy przetarg  
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe przedstawiony wniosek radnego 
Dziubłowskiego  zostanie rozwaŜony. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr III//4/10 w sprawie poboru opłaty targowej                     
w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. 
 
3) P. Fijałkowska  – Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy dzierŜawy nieruchomości 
gruntowych oznaczonych numerami 2601/3 i 2601/30, stanowiących własność Gminy 
Wyszków. Poinformowała, Ŝe z wnioskiem o przedłuŜenie umowy dzierŜawy powyŜszych 
nieruchomości  na kolejne 3 lata wystąpił Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej 
„MONAR”. 
P. Piątek spytał jaka jest wysokość czynszu dzierŜawnego i wysokość podatku od 
nieruchomości płaconego przez MONAR? 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe MONAR płaci za dzierŜawę symboliczną kwotę                       
w wysokości 500 zł, natomiast wysokości podatku nie potrafi podać. 
P. Chodkowski spytał czy nie było chętnych na kupno tej nieruchomości? 
Burmistrz – P.  Nowosielski poinformował, Ŝe pod koniec 2008 r. radni zastanawiali się  
nad sprzedaŜą tych działek. Ich cenę oszacowano wtedy na ponad 5 mln złotych. 
Zainteresowany kupnem był właściciel połoŜonego w sąsiedztwie pałacu SkarŜyskich, ale 
ostatecznie do sprzedaŜy nie doszło ze względu na wysoką cenę i uciąŜliwość związaną               
z trzymaniem koni przez MONAR. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr III//5/10 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie 
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umowy dzierŜawy nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami 2601/3 i 2601/30, 
stanowiących własność Gminy Wyszków. 
 
4) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pozwolenia 
Burmistrzowi Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich zobowiązań finansowych na 
wydatki bieŜące. Poinformowała, Ŝe powyŜsze środki finansowe są niezbędne na zawarcie 
umów na lata 2011-2012 na opracowanie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru ul. Sosnowej. Łączna kwota zaciągniętych zobowiązań nie moŜe 
przekroczyć 55.000 zł. Źródłem finansowania zaciągniętych zobowiązań będą dochody 
własne gminy. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr III//6/10 w sprawie udzielenia pozwolenia Burmistrzowi 
Wyszkowa na zaciągnięcie wieloletnich zobowiązań finansowych na wydatki bieŜące. 
 
5) P. Stępkowska  – Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt 
uchwały w sprawie warunków i trybu wspierania rozwoju sportu przez Gminę 
Wyszków. Poinformowała, Ŝe powyŜsza uchwała została podjęta na sesji w dniu                         
28 października 2010 r. Następnie została przesłana do organów nadzoru, gdzie Regionalna 
Izba Obrachunkowa uznała, Ŝe uchwała ta moŜe wejść w Ŝycie po upływie 14 dni od dnia 
ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego, a nie z dniem podjęcia 
jak zostało zapisane w przyjętej uchwale. W związku z powyŜszym RiO uchyliła całą 
uchwałę. Burmistrz proponuje więc wprowadzić zapis zgodnie z zaleceniami Regionalnej 
Izby Obrachunkowej. Pozostała treść uchwały pozostaje bez zmian. Przypomniała, Ŝe projekt 
tej uchwały określa warunki i tryb wspierania finansowego rozwoju sportu w Gminie 
Wyszków. Uchwała ma słuŜyć rozwojowi sportów na własnym terenie poprzez poprawę 
warunków uprawiania sportów oraz zwiększenie mieszkańcom dostępności do imprez 
sportowych, w szczególności piłki noŜnej i piłki siatkowej. Wsparcie finansowe ma być 
udzielane w formie dotacji celowej. O dotację mogą ubiegać się kluby sportowe, działające 
na obszarze Gminy Wyszków, uczestniczący we współzawodnictwie sportowym, 
organizowanym lub przeprowadzonym w określonej dyscyplinie sportu przez polski związek 
sportowy lub podmiot działający z jego upowaŜnienia i nie działający w celu osiągnięcia 
zysku. Dotacja moŜe być przyznana w trybie konkursu ogłoszonego przez Burmistrza 
Wyszkowa i moŜe wynosić 90% planowanych kosztów realizacji zadania. 
P. Szczerba spytał, czy uchwała będzie preferowała zespoły i kluby sportowe? 
P. Stępkowska poinformowała, Ŝe tak. Sporty priorytetowe to piłka noŜna, piłka siatkowa            
i pływanie. 
P. Piątek uwaŜa, Ŝe zapis w uchwale, który pozwala na sfinansowanie stypendiów 
sportowych pod warunkiem, Ŝe druŜyna osiągnie wynik sportowy za zajęcie I-III miejsca           
w rozgrywkach w swojej lidze nie jest motywujący. UwaŜa, Ŝe powinno się dopisać za 
zajęcie I-III miejsca w rozgrywkach w swojej lidze ale w poprzednim sezonie. 
P. Stępkowska poinformowała, Ŝe regulaminy przyznawania stypendiów sportowych tworzą 
kluby sportowe wewnętrznie i mogą one być róŜne. Gmina akceptuje przedstawiony 
regulamin.  
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe § 5 pkt 1, ppkt 5 był szczególnie 
analizowany. UwaŜa, Ŝe na pewnym poziomie urząd stać na sponsorowanie druŜyn, ale jeŜeli 
te druŜyny awansują do zbyt wysokiej ligi, miasta juŜ nie będzie stać, aby te druŜyny 
utrzymać. Optimum dla budŜetu gminy, to III liga. II ligi budŜet nie udźwignie, bo są to juŜ 
milionowe kwoty. MoŜna się, zastanowić, czy nie wykreślić z uchwały zapisu dotyczącego 
osiągania wyniku na poziomie miejsca I-III. 
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P. Dziubłowski uwaŜa, Ŝe podjęcie tej uchwały jest sprawą bardzo waŜną. Kluby sportowe 
powinny jednak tak opracować regulaminy, aby uniemoŜliwi ć wypłatę duŜych kwot 
pieniędzy zawodnikom, którzy nie osiągają Ŝadnych sukcesów. 
P. Warpas spytał czy decyzję ostateczną w sprawie przyznania dotacji celowej i jej 
wysokości podejmuje Burmistrz? 
P. Stępkowska poinformowała, Ŝe tak. Zgodnie z zapisem w § 7 pkt III przedstawionej 
uchwały, decyzja ostateczna naleŜy do Burmistrza i nie przysługuje od niej odwołanie. 
P. Chodkowski zauwaŜył, Ŝe opieka i dofinansowanie zawodników uprawiających pływanie, 
kończy się na etapie gimnazjum. Potem zawodnicy zostają pozostawieni samym sobie. 
UwaŜa, Ŝe powinno się złoŜyć wniosek do powiatu o dalszą kontynuację opieki nad tą 
młodzieŜą równieŜ w szkołach średnich.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr III//7/10 w sprawie warunków i trybu wspierania 
rozwoju sportu przez Gminę Wyszków. 
 
6) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia rodzaju 
dochodów gromadzonych na wydzielonych rachunkach, ustalenia źródła, z którego 
dochody są gromadzone oraz ich przeznaczenie, wskazania jednostek budŜetowych, 
które gromadzą dochody oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego 
dochodów i wydatków nimi finansowanych. Poinformował, Ŝe powyŜsza uchwała została 
podjęta na sesji w dniu 9 listopada 2010 r. Następnie została przesłana do organów nadzoru, 
gdzie została uchylona. W związku z powyŜszym, po naniesionych poprawkach projekt 
uchwały został ponownie przygotowany. Poinformował, Ŝe podjęcie powyŜszej uchwały 
związane jest z przepisami, które zobowiązują jednostki budŜetowe do wydzielenia 
rachunków dochodów, na których będą gromadzone dochody własne z tytułu prowadzenia 
działalności związanej ze świadczeniem usług Ŝywieniowych.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr III/8/10 w sprawie określenia rodzaju dochodów 
gromadzonych na wydzielonych rachunkach, ustalenia źródła, z którego dochody są 
gromadzone oraz ich przeznaczenie, wskazania jednostek budŜetowych, które gromadzą 
dochody oraz sposobu i trybu sporządzania planu finansowego dochodów i wydatków 
nimi finansowanych. 
 
7) P. Wołyniec – Gł. Księgowa Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla 
zakładu budŜetowego Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych w Wyszkowie. 
Poinformowała, ze proponowana na 2011 r. wysokość dotacji przedmiotowej do usług 
świadczonych przez Zakład Administracji Domów Mieszkalnych wynosi 20 zł do m² 
powierzchni substancji mieszkaniowej, będącej własnością Gminy Wyszków. W roku 2010 
wysokość dotacji wynosiła 16 zł.  
P. Abramczyk spytał z czego wynika podwyŜka aŜ o 4 zł do 1 m²? 
P. Wołyniec poinformowała, Ŝe szczegółowa kalkulacja dotacji została przedstawiona 
Burmistrzowi. RóŜnica wynika głównie z faktycznie poniesionych kosztów w stosunku do  
kosztów wyliczonych na podstawie obowiązujących stawek. Największy wzrost kosztów to 
zwiększenie wydatków na fundusz remontowy we wspólnotach mieszkaniowych. 
P. Dziubłowski uwaŜa, Ŝe moŜe warto ściągać zaległości od mieszkańców, którzy nie płacą 
czynszu, a nie  występować do Burmistrza o większą dotację. 
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P. Wołyniec poinformowała, Ŝe windykacja naleŜności od osób, którzy nie płacą czynszu jest 
w ZADM bardzo zaawansowana. ZadłuŜenie lokatorów nie jest główna przyczyną wzrostu 
dotacji na 2011 r. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz potwierdził, Ŝe działania zakładu pod względem ściągalności 
zadłuŜeń są na duŜo wyŜszym poziomie niŜ w latach ubiegłych. Sytuacja mieszkaniowa                 
w mieście jest trudna, duŜo osób oczekuje na mieszkania, natomiast nowych mieszkań nie 
przybywa. Stan techniczny budynków wymaga co raz większych nakładów. Są jednak                      
i  pozytywne działania np. dobrze zagospodarowana ul. Łączna (bloki i tereny przyległe). 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 3), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr III/9/10 w sprawie ustalenia stawki dotacji 
przedmiotowej dla zakładu budŜetowego Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych 
w Wyszkowie. 
 
8) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na 2010 rok. Poinformował, Ŝe planowane zmiany w budŜecie to m.in.:  

1. dochody: 
• + 10.632 zł – subwencja oświatowa; 

2. wydatki: 
• - 100.000 zł – odsetki od zaciągniętych kredytów i poŜyczek; 
• + 10.632 zł – zakup usług pozostałych w oświacie; 
• + 100.000 zł – dotacja dla niepublicznych przedszkoli. 

P. Piórkowska spytała ile jest niepublicznych przedszkoli jest na terenie Gminy Wyszków? 
P. Skarbnik poinformował, Ŝe trzy: dwa w Wyszkowie i jedno w Lucynowie DuŜym. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 3), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr III/10/10 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków 
na 2010 rok. 
 
9) Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej . Poinformowała, Ŝe Komisja Rewizyjna kontroluje działalność 
Burmistrza i gminnych jednostek organizacyjnych. Maksymalna ilość członków komisji 
moŜe liczyć 5 osób. W jej skład nie moŜe wchodzić Przewodniczący i Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej. 
P. Rojek zaproponował, aby w skład Komisji Rewizyjnej weszli: 

1. Nasiadka Stanisław; 
2. Piątek Andrzej; 
3. Rojek Wojciech; 
4. Sobieski Krzysztof; 
5. Wyszyński Grzegorz. 

      Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), wyŜej 

wymienieni radni, weszli w skład  Komisji Rewizyjnej. 
P. Piórkowska zgłosiła kandydaturę P. Wojciecha Rojka na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
P. Rojek wyraził zgodne na kandydowanie. 

   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym.się – 5), 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej wybrany został P. Wojciech Rojek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej. 
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   Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16,  przeciw – 0, wstrzym.się – 5), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr III/11/10 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej . 

 
10) Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania   
komisji stałych Rady, ustalenia ich składów osobowych oraz przedmiotu działania. 
Poinformowała, Ŝe zgodnie z przepisami Rada powinna ustalić składy komisji stałych oraz 
określić zakres ich działania. 
P. Abramczyk zaproponował, aby w skład Komisji Finansów i Gospodarki weszli 
następujący radni: 

1. Wróbel Sławomir; 
2. Warpas Adam; 
3. Sosnowska Lucyna; 
4. Kruk Jerzy; 
5. Dudzik Władysław; 
6. Biernacki Józef; 
7. Abramczyk Jan. 

      Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), wyŜej 

wymienieni radni, weszli w skład Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Rojek zgłosił kandydaturę P. Jana Abramczyka na Przewodniczącego Komisji Finansów  
i Gospodarki. 
P. Abramczyk wyraził zgodę na kandydowanie. 

   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym.się – 6), 
Przewodniczącym Komisji Finansów i Gospodarki wybrany został P. Jan Abramczyk. 

 
P. Chodkowski zaproponował, aby w skład Komisji Promocji i Kultury  weszli następujący 
radni: 

1. Dziubłowski Jan; 
2. Gałązka Zofia; 
3. Piórkowska ElŜbieta; 
4. Sosnowska Lucyna; 
5. Szczerba Adam; 
6. Tauter Marek; 
7. Chodkowski Wojciech. 

      Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 1), wyŜej 

wymienieni radni, weszli w skład Komisji Promocji i Kultury. 
P. Kruk zgłosił kandydaturę P. Wojciecha Chodkowskiego na Przewodniczącego Komisji 
Promocji i Kultury. 
P. Chodkowski wyraził zgodę na kandydowanie. 
P. Szczerba zasugerował, Ŝe moŜe któraś z pań radnych zgłosiłaby chęć kandydowania na 
przewodniczącą komisji? 
W wyniku braku innych kandydatów na przewodniczącego komisji, radni przystąpili do 
głosowania nad kandydaturą P. Wojciecha Chodkowskiego. 

   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym.się – 6), 
Przewodniczącym Komisji Promocji i Kultury wybrany został P. Wojciech Chodkowski. 
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P. Piórkowska zaproponowała, aby w skład Komisji O światy i Spraw Społecznych weszli 
następujący radni: 

1. Gałązka Zofia; 
2. Nasiadka Stanisław; 
3. Rojek Wojciech; 
4. Tauter Marek; 
5. Wyszyński Grzegorz; 
6. Zaremba Eugeniusz; 
7. Piórkowska ElŜbieta. 

      Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), wyŜej 

wymienieni radni, weszli w skład Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Abramczyk zgłosił kandydaturę P. ElŜbiety Piórkowskiej na Przewodniczącą Komisji 
Oświaty i Spraw Społecznych. 
P. Piórkowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym.się – 4), 
Przewodniczącą Komisji Oświaty i Spraw Społecznych wybrana została P. ElŜbieta 
Piórkowska. 

 
P. Wróbel zaproponował, aby w skład Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych weszli następujący radni: 

1. Bachański Jacek; 
2. Dudzik Władysław; 
3. Piątek Andrzej; 
4. Sobieski Krzysztof; 
5. Turek Kazimierz; 
6. Zaremba Eugeniusz; 
7. Wróbel Sławomir. 

      Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), wyŜej 

wymienieni radni, weszli w skład Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych. 

   P. Dudzik zgłosił kandydaturę P. Sławomira Wróbla na Przewodniczącego Komisji Rozwoju 
Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Wróbel wyraził zgodę na kandydowanie. 

   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15, przeciw – 0, wstrzym.się – 6), 
Przewodniczącym Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków 
Zewnętrznych wybranym został P. Sławomir Wróbel.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania komisji 
stałych Rady, ustalenia ich składów osobowych oraz przedmiotu działania. 

. Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 21, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr III/12/10 w sprawie powołania komisji stałych Rady, ustalenia 
ich składów osobowych oraz przedmiotu działania. 

 
10) Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Inwentaryzacyjnej . Poinformowała, Ŝe Rada ma prawo powoływać komisje 
doraźne do określonych zadań. Taką komisją jest Komisja Inwentaryzacyjna, która 
zatwierdza wnioski komunalizacyjne, przygotowywane przez wydział SRG.  
P. Biernacki zaproponował, aby w skład Komisji Inwentaryzacyjnej weszli radni, którzy byli 
jej członkami w poprzedniej kadencji Rady. Zgłoszone kandydatury to: 
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1. Nasiadka Stanisław; 
2. Wyszyński Grzegorz; 
3. Dudzik Władysław. 

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 
W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), wyŜej 
wymienieni radni, weszli w skład Komisji Inwentaryzacyjnej. 
Sekretarz – P. Goździewska poinformowała, Ŝe poprzednim przewodniczącym komisji był 
P. Grzegorz Wyszyński. 
P. Wyszyński wyraził zgodę na kandydowanie. 

   W wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19, przeciw – 0, wstrzym.się – 1), 
Przewodniczącym Komisji Inwentaryzacyjnej wybranym został P. Grzegorz Wyszyński.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Inwentaryzacyjnej. 

. Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr III/13/10 w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 
11) Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia 
wyborów sołtysów i rad sołeckich. Poinformowała, Ŝe w związku z upływem kadencji 
zarządza się przeprowadzenie wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich we wszystkich Sołectwach 
utworzonych na terenie Gminy Wyszków. Wybory naleŜy przeprowadzić w terminie do dnia 
20 maja 2011 r. Dodała, Ŝe termin wyborów naleŜy zgłaszać w biurze Rady Miejskiej. 
P. Bachański spytał, kiedy będą przeprowadzone wybory do rad osiedlowych? 
P. Sekretarz poinformowała, Ŝe wybory do rad osiedlowych odbyły się w ubiegłym roku. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20, przeciw – 0, wstrzym.się – 0), przyjęli 
do realizacji uchwałę nr III/14/10 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad 
sołeckich. 
 
Ad. 9. 
P. Sobieski zgłosił, Ŝe od strony Galerii Wyszków nie ma dojazdu do ul. 11 Listopada. Stoją 
pozostawione płoty i dół po rozebranym budynku. Teren miał zostać uporządkowany do              
15 grudnia 2010 r., ale do tej pory nie zostało to wykonane. Poinformował równieŜ, Ŝe 
wcześniej, w budynku Plaza znajdował się parking, natomiast teraz jest tam sklep. Prosi                 
o sprawdzenie aktualnego stanu rzeczy. 
Z-ca Burmistrza – P. Mróz poinformował, Ŝe teren między Galerią a ul. 11 Listopada 
zostanie uporządkowany. Natomiast co do parkingu w budynku Plaza, informacja zostanie 
przekazana odpowiednim słuŜbom do sprawdzenia. 
P. Sobieski spytał kiedy zostanie opracowany plan zagospodarowania przestrzennego dla 
miejscowości Świniotop? 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe nie wcześniej niŜ za 2 lata. 
P. Piórkowska spytała, czy została sprzedana nieruchomość przy ul. Generała Józefa 
Sowińskiego, na której znajduje się przedszkole? 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe nie. 
P. Abramczyk spytał czy zostały uwzględnione uwagi Komisji Finansów i Gospodarki 
dotyczące usterek na ul. śytniej? 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe ul. śytnia nie została jeszcze odebrana. 
Przewodniczący Rady – P. Biernacki przypomniał wszystkim radnym o składaniu 
oświadczeń majątkowych oraz o podaniu nr kont, na które będą przelewane diety radnych. 
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Ad. 10. 
O godz. 12.55 uznając porządek obrad III Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
     Protokołowała                                 Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                       Władysław Dudzik                              Józef Biernacki 

 


